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Ostrava 

 

V sobotu 21.11.2015 startovalo na domácím tatami okolo 250 závodníků v kategorii 

mladších žáků a žákyň a bojovali o tituly Přeborníků ČR. Z 1. JC Baník Ostrava se v průběhu 

roku nominovalo 11 závodníků, což je pěkné, motivační číslo do budoucna. Z těchto jedenácti 

závodníků na přeboru startovalo deset závodníků. Tito závodníci dokázali vybojovat tři 

medaile a to jednu stříbrnou a dvě bronzové. Další dva závodníci vybojovali páté místo. Což 

jsou krásné výsledky.  Ovšem ani o ostatních se nemůže říci, že nějak propadli. Všichni do 

svých bojů dali maximum a nasazení. Všechny vnímám jako velice šikovné a talentované 

závodníky, kteří nám ještě dokážou hodně ukázat. Je to radost.  

Václavková Tereza  40 kg 2V/1P 2. místo prohra s vítězem 

Malacynski Filip 30 kg 2V/1P 3. místo  prohra s vítězem 

Kokešová Alexandra 48 kg 3V/1P 3. místo  prohra s vítězem 

Kunc Matěj 34 kg  3V/1P 5. místo prohra s vítězem 

Motyka Dominik 

 

nad 60 kg 2V/2P 5. místo prohra s vítězem 

Tycar Štěpán 38 kg  2V/2P 9. místo prohra s vítězem 

Bulka Vojtěch 38 kg  1V/1P bez 

  Meixner Tomáš 34 kg  0V/1P bez 

  Turčínek Tomáš 50 kg 0V/1P bez 

  Hrtus Rostislav 55 kg 0V/1P bez 

   

Hodnocení závodníků: 

 

Vicepřebornicí se stala TEREZKA VÁCLAVKOVÁ (40 kg), která v základních 

bojích porazila Zemanovou (JC Kidsport) a Svobodovou (Neratovice) před časovým limitem 

a stala se tak druhou finalistkou váhové kategorie. Po dlouhém, několika hodinovém čekání 

na finále nestačila na drobnou Hrstkovou z Příbrami. Po upadnutí na wazari a následném 

ostrém útoku, bohužel Terezka nedokázala skóre obrátit. Nicméně výsledek Terezky je 

úchvatný a zasloužený. Terezka dokázala za celý rok udělat velký technický postup vpřed. 

Zapracovala na nové osobní technice a je vidět i zlepšení v kondičních parametrech.  

 

Třetí místo shodně i stejným postupem vybojovali Alexandra Kokešová (48 kg) a 

Filip Malaczynski (30 kg). Oba nedokázali zvládnout svůj první zápas a prohráli s vítězi 



váhy. Sašenka prohrála s Hadravovou z Kladna a Filip prohrál s Roháčkem z Jablonce. 

V repasážích již byli bezchybní, a nedovolili svým sokům ohrozit jejich cíl, a to zisk bronzové 

medaile.  

Filip následně vyhrál dva zápasy nad Belšanem (Teplice) a Čibíkem (Kladno).  

Sašenka porazila - SVOBODOVOU – Liberec / KALENSKOU – judo Beskydy / 

BURDOVOU – Mělník.  

Filip se již od nového roku představí ve vyšší věkové kategorii, kde bude obsazovat 

jednu z nejlehčích vah. Má velké srdce bojovníka a to mu v jeho cílech bude velkou pomocí a 

oporou.  

Sašenka v dalším roce bude nadále mladší žačkou. No …  … jsem zvědavá. Je 

pečlivá a uvědomělá. Technicky jde nahoru a fyzicky je na tom taky dobře.  

Oběma velice Gratuluji …. Skvělá práce.  

 

O bronzové medaile prohráli Matěj Kunc (34 kg) a Dominik Motyka (nad 60 kg).  

Matěj se bez zaváhání probojoval až do semifinále. Při této cestě porazil – Resutíka 

(Mělník), Gabštůra (Litoměřice) a Pospíšila (SKKP Brno). V semifinále se potkal s favoritem 

váhy Poulou (Jihlava). Po nádherném boji, kde měl několikrát soupeře na zádech, bohužel 

nedokázal skórovat více jak soupeř. Spadl tak do boje o třetí místo, kde prohrál s Albrechtem 

(Teplice).  I přes Matějovo zklamání je pro mě velkým hrdinou a bojovníkem. Předvedl 

nádherné boje a nedal soupeřům nic zadarmo. Líbí se mi jeho nasazení a píle v tréninku. 

Velká gratulace Matěji  

Dominik mě mile překvapil. Bohužel v prvním kole nestačil na vítěze váhy, ale dvě 

výhry nad Schaferem (Frýdek Místek) a Širvanovem  (Praha) je pěkný start do závodního 

juda. Chválím ho za soustředěnost, nebojácnost a dodržení všech základů, na kterých jsme 

společně pracovali.  Perfektní práce. Těším se na příští rok Domi .  

 

Štěpán Tycar (38 kg) po vítězných dvou kolech nad Hynčicou (Hranice) a Markem 

(Jablonec) přišlo zranění ve třetím kole a prohra s vítězem váhy Dvořáčkem z Litoměřic. Do 

repasáží nastoupil se zraněním, které mu bohužel nedovolilo i přes bojovný výkon postoupit 

dále. Je to škoda, ale vše nás teprve čeká …  přeji brzké uzdravení a Štěpánku  FANDÍM 

TI  

 

Bulka Vojtěch (38 kg) – Vojta má bilanci výhra nad Vávrou a prohra nad Vostřelem. 

Bohužel Vostřel, Vojtu nevytáhl dále do opravných bojů a tím Vojtovo tažení bylo ukončeno. 

Škoda, ale nevadí … Vojta je střelec a jednou ten rybník vypálí.  



 

Černým Petrem se stal Tomáš Meixner (34 kg),  který na tomto přeboru obhajoval 

loňské třetí. Tato váhová kategorie byla nejpočetnější. Tomáš se bohužel nedokázal 

probojovat prvním kolem a jeho soupeř ho již nevytáhl do opravných bojů. Tomáš předvedl 

bojovné kolo, ale nestačilo to. V průběhu roku ukazoval kvalitní výkon a je škoda, že mu to 

zrovna na závěr nevyšlo. Hlavu hore, čekaj tam na tebe jiné placky .  

 

Turčínek Tomáš (50 kg) a Hrtus Rostislav (55 kg) premiéra velkého turnaje pro 

kluky byla nad jejich možnosti a nedokázali projít prvním kolem. Věřím, že se Tomáš 

v příštím roce více zapojí do pohárových turnajů a opět si vybojuje možnost nominace na 

PČR mladších žáků. U Rosti doufám, že to nebyl jeho poslední turnaj v judu, a že se zapojí 

zase pravidelně do tréninkové činnosti a bude nás nadále podporovat v našich společných 

cílech. Kluci jste skvělí … 

 

Závěr: 

V závěru chci všechny účastníky přeboru pochválit. Jste skvělá skupina a pracujete 

poctivě. Je krásné s vámi spolupracovat a těší nás každý společný trénink. Rostete nahoru a 

každý zápas jste lepší a lepší. Těšíme se až jednou všichni společně i s ostatními, kterým se 

nepodařilo probojovat na přebor, se postavíte na tatami jako tým dorostenecké ligy či mužské 

extraligy a my budeme koukat na vaše společné velké úspěchy. Kluci a děvčátka pracujte tak 

jako do teď. Děkujeme Vám jsme na vás hrdí. 

Také bychom chtěli poděkovat Vašim trenérům, kteří si s vámi hráli a učili vás judo 

od malička ve svých střediscích v Porubě, Hrabůvce a Sareze. Bez nich, by jsme Vás neměli. 

A samozřejmě Vašim rodičům, kteří nám pomáhají Vás dovést na trénink a turnaje a dělají 

další nutné věci. Děkujeme všem, kteří pracují, pro náš klub a pomáhají nám vytvářet 

perfektní podmínky pro Váš/ Náš růst.  

 

Zpracovcala: Michaela Boháčová trenér mladších žáků 1.jcbo 


